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Verslag bestuursvergadering Wijkraad Boxmeer Centrum 
Datum: 23 september 2024 
Aanvang: 19.30 uur 
Locatie: Parochiehuis, Van Sasse van Ysseltstraat 8, Boxmeer     
 
Aanwezig: 
Eric Maes, Harry Flaton, Koen Strik, Nelly Verheijen, Dorien Schrijen 
Vanuit Gemeente: Dhr. W. Engbers(contactfunctionaris)
  
Afwezig: Mevr. J. van Kempen (gebiedsmakelaar Gemeente Land van Cuijk)                                              
l 
 
Agenda:  
1. Opening 

Een speciaal welkom aan dhr. Engbers. Contactfunctionaris van Gemeente Land van 
Cuijk. 
 

2. Ingekomen stukken (zie bijlage I) 

• Het mobiliteitsplan is geaccordeerd tijdens raadsvergadering d.d. 19 september. Er 
volgt hierover binnenkort nog een thema-avond. 

• De informatieavond “Die van ons doet ’t niet ”over alcohol, drugs, verslaving is 
besproken in het voorzittersoverleg. Het lijkt ons beter dit breed te trekken, in overleg 
met de scholen. 

• De kascommissie, bestaande uit John Schaap en Jose Brienen, is bij elkaar geweest 
bij Nelly Verheijen(penningmeester)  

• De brief van Fysiotherapie Centrum Cuijk over valpreventie is ook besproken in het 
voorzittersoverleg. Op 7 november is hierover overleg met KBO en Vrouwen Actief. 
Op diverse plekken in Boxmeer zullen beweegtoestellen geplaatst worden. Een taak 
van bureau negen. Eric bespreekt dit met bureau negen. 

• De gezamenlijke wijkraden geven een informatieavond over AI, een actueel 
onderwerp. Er wordt al door diverse organisaties aandacht aan besteed. 

• Over de informatiemarkt die de gezamenlijke wijkraden willen organiseren op 17-19 
maart 2025 is nog geen beslissing genomen,  

• De WIU moet in het vervolg digitaal verzonden worden. Dorien heeft de aanmelding 
gedaan 

• Een raadslid van D66 heeft een voorstel ingediend om een burgerberaad op te 
zetten. Dit wordt in de raadsvergadering besproken. 

• Op 26 september is er een thema-avond Rekenkamercommissie. Van ons bestuur is 
niemand in de gelegenheid deze avond bij te wonen. 

• Op 24 oktober is er een werksessie omgevingsfonds. Koen gaat deze bijeenkomst 
bijwonen.   
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• De Gemeente (dhr. W. Engbers) heeft een wegwijzer overzichtspagina gemaakt, 
waardoor het makkelijker is de goede afdeling te vinden. We gaan hiervan een link 
op onze nieuwe website plaatsen. 

• Voor starters is het mogelijk om een starterslening te krijgen. Hiervoor heeft de 
Gemeente geld vrijgemaakt. 

 
3. Verslag vorige vergadering 12 augustus 2024 

• Op een kleine aanpassing na, wordt het verslag goedgekeurd en kan op de website 
geplaatst worden. 

  
4.  Voortgang klachten, opmerkingen tijdens bewonersvergadering 26 juni 2024 

 

• Dhr. W. Engbers (contactfunctionaris) heeft met mevr. J. van Kempen   
(gebiedsmakelaar) overleg gehad over deze problematiek.  

        

• De bewoner van de Julie Postelsingel heeft geconstateerd dat er 1500 auto’s 
voorbijkomen. Hij vindt het te druk en pleit voor een 30km zone in deze singel. 
Hij heeft hierover een brief naar de Gemeente gestuurd, maar tot op heden geen       
reactie ontvangen.  
Binnen enkele jaren wordt deze weg heringericht en zal hier zeker naar 
gekeken worden. 
Dat er geen reactie vanuit de Gemeente gekomen is, is vreemd. Dorien vraagt 
na. 

• Op 18 juni is er een avond geweest over het evenementenbeleid. Geen van onze 
bestuursleden is hierbij aanwezig geweest. De geluidsoverlast tijdens evenementen 
is soms behoorlijk groot. 
Enige tijd geleden is er een intentieverklaring getekend, waarbij afspraken gemaakt   
zijn tussen horeca (natte en droge), gemeente en politie.                                                                                                                                          
Deze zou regelmatig geëvalueerd worden, maar dat is niet gebeurd. Er waren ook 
mobiele decibelmeters, maar het is niet bekend waar deze nu zijn. 
Dhr. Engbers gaat hierover contact opnemen met de evenementen coördinator.                         

• De koelmotoren van de vrachtwagens blijven aanstaan tijdens het lossen op de 
parkeerplaats (Koorstraat ter hoogte van Van Dinter) 
Dit wordt meegenomen in de WIU; vakmensen zullen ernaar kijken en  
antwoorden. 

• Het fietsen in het centrum blijft een probleem dat maar niet opgelost schijnt te 
kunnen worden. Eric heeft hierover een brief gestuurd en werd doorverwezen naar 
de politie!! Er had bemiddeld kunnen worden. 

             Dhr. Engbers gaat hierover met BOA coördinator spreken. 

• Een bewoner vraagt of de kledingcontainers (plein Jumbo) verplaatst kunnen 
worden?  
Het achtergelaten afval wordt meestal snel opgeruimd door de buitendienst.   
Maar als wij een andere plek weten voor de containers? 

• De gemeenteapp zou niet goed werken. 
De meeste mensen vinden de app juist heel handig. Onveilige situaties kunnen   
via de app gemeld worden. 

• Bij de geldmaat (Koorstraat) wordt gedeald. 
Dit kan gemeld worden op de gemeente app. De wijkraad had de geldmaat ook    
liever op een andere plek gehad, maar dat kon helaas niet. 

• Wanneer wordt er onderhoud in het Weijerpark gedaan?  
In het kader van de biodiversiteit wordt niet alles laag gemaaid. De voorzitter  
van wijkraad Oost heeft met ambtenaar Gemeente door het park gelopen en 
bepaalde afspraken gemaakt. 

             Het Weijerpark hoort bij de wijk Oost.  
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• Bewoners zouden graag een openbaar toilet in het centrum willen hebben.  
            Als daar behoeft aan is kunnen we dat aangeven. Dan wordt het behandeld. 
            Willem gaat bepaalde onderwerpen uitzoeken en komt erop terug.  
            
5.      Voortgang aanleg geveltuintjes. 

Dorien heeft de adressen doorgegeven aan mevr. A. van der Hulst. Zij gaat het 
bespreken met de medewerkers van de civiele dienst en komt erop terug. 

       
 6.    Informatieavond Raadhuisplein 12-9-2024                          

Namens de wijkraad heeft Dorien deze avond bijgewoond. Vanaf 3 oktober wordt 
gestart met het boren van de gaten ( 220 meter diep) 
Dit gebeurt in fases om zo min mogelijk overlast te veroorzaken. Medio november zou 
dit klaar moeten zijn.  
Vanaf januari wordt begonnen met de herinrichting van het Raadhuisplein. De 
bedoeling is dat het in mei gereed is. Dan wordt het Gemeentehuis officieel geopend. 
Voor het afvoeren van afval en toegang vrachtverkeer, ambulance e.d. worden de 
paaltjes bij St. Jozefstraat/ Entrepot tijdelijk weggehaald.  

        De weekmarkt verhuist in die tijd naar het Weijerplein.  
        Gemeente: 

Op 16 oktober is er een thema-avond over mobiliteit in St. Agatha voor de 
gezamenlijke wijk- en dorpsraden... 
Antoinette Maas, en David Solèz  zijn namens de Gemeente aanwezig. Deze avond 
is bedoeld om te kijken wat de mogelijkheden hierbij zijn. 

        Wie deze avond bij wil wonen moet zich aanmelden. 
     
   7.    Ontmoetingsdag 3 november 2024 
        De ontmoetingsdag wordt dit jaar gehouden bij Hotel Riche.  
        Aan de verdere invulling van deze middag wordt nog gewerkt. 
  
   8.    Redactiegroep gezamenlijke wijkraden. 
       Binnenkort wordt de eerste opzet van de website gepresenteerd. 
       Aan de flyer wordt ook gewerkt.  

Door vakanties is het allemaal iets vertraagd. Maar de enthousiaste redactie hoopt 
eind van het jaar de flyer te kunnen verspreiden en de website online te hebben. 

       
  9.   Jaaragenda opstellen 
        Dorien gaat een jaaragenda opstellen met de data van de bestuursvergaderingen.  
        Verder stellen we vast: 
      -   5  januari 2025        Nieuwjaarsborrel. 
      -    16 april 2025           bewonersvergadering 
      -    17 september 2025 bewonersvergadering 
      Deze worden ook opgenomen in de jaaragenda. 
 
10.   Verslag voorzittersoverleg 

Tijdens het voorzittersoverleg zijn diverse onderwerpen ter sprake gekomen die alle 
wijkraden aangaan: 

-  Het plan om een geboortebos aan te leggen steunen wij van harte. Maar in het    
centrum is hiervoor geen plek.  

-   Er is nog steeds geen beslissing genomen over de plaats van het woonwagenkamp. 
Bepaalde afspraken schijnen te zijn gemaakt, maar hierover is niets bekend. 
-  De plannen die de medewerkers van Sociom hebben zijn prachtig, maar tot nu toe   
zijn deze nog niet uitgevoerd kunnen worden.  

-   Er is een enquête geweest over het cameratoezicht. De conclusie is dat deze 
voortgezet moet worden.  
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-   De informatieavond over AI wordt gehouden op 27 november. Deze wordt 
georganiseerd door wijkraad West. 

      
   11.   Wat verder ter tafel komt 

- Harry : heeft nota van vergadering van gezamenlijke wijkraden. Nelly betaalt van 
gezamenlijke rekening. 

-   Willem:  : de wijkraad had aangegeven niet te worden betrokken bij de keuze van 
straatnamen. Dit was wel toegezegd.  

            Dit wordt besproken . 
      -   Eric:      : Eind september wordt gestart met de bouw van appartementencomplex De  

Kroon. De aannemer informeert alle omwonenden. aannemer De Kroon. Gaan alle 
omwonenden uitleg geven. …overlast e.d. 
-   Achter de Hema worden woningen gebouwd. Hiervoor is informatieavond 

gehouden.  
 
    12.  Sluiting 
        Volgende vergadering: maandag 4 november 19.30 uur Parochiehuis 
 
 
   


